
Bestyrelsesmødereferat 
Dato: 9. november 2016 

Til stede: Claus, Finn, Niels, Ann, Sævar, Rasmus, Michael 

Referent: Claus 

Gennemgang af beboerbladet 
En beboer har ønsket, at referaterne bliver mere uddybende. Dette er taget til efterretning. 

Lameller på depoter i fælleshuset 
Lamellerne på udluftningen i depoterne i fælleshuset åbner sig somme tider i blæsevejr. Dette er 

uhensigtsmæssigt når fælleshuset opvarmes. 

Varmemesteren er bedt om at finde en løsning. 

Diskussion omkring valg på repræsentantskabsmøde 
Bestyrelsen diskuterer valget til organisationsbestyrelsen. 

Bestyrelsen stiller ingen kandidat til valget. 

Diskussion om samarbejdet med administrationen 
Det er bestyrelsens opfattelse, at dialogen med boligselskabet udvikler sig positivt. 

Bordet Rundt 
Arbejdet med hjertestarterkurset går fremad. De første kurser forventes at blive afviklet den 27. og 28. 

januar 2017. Der kommer indbydelser og tilmeldingsoplysninger i nærmeste fremtid. 

Bestyrelsen udsender en pressemeddelelse omkring tiltaget med hjertestartere i gårdene med 

efterfølgende kurser. 

Busturen til Tyskland den 29. november er aflyst pga. for få tilmeldinger. 

Bestyrelsen arbejder på at arrangere en frivilligfest næste år. 

Bestyrelsen har - som et led i at nedbringe omkostningerne for fælleshuset - bedt varmemesteren om at 

nedsætte hyppigheden af udvendigt og indvendigt vinduespudsning til hhv. hver 2./hver 4. måned. 

Evt. 
Intet at bemærke. 

 

 

Næste møde: 12. december kl. 18:00 


